
novice
iz krajevnih
skupnosti

V
Savsko naselje
POBRATENO SODELOVA-

NJE - V začetku novembra bo
skupina krajanov iz Savskega
naseija obiskala pobrateno
Kostreno pri Reki. Ta obisk or-
ganizira komisija za kulturo
krajevne skupnosti in bo nov
doprinos tesnejšim vezem
med krajani in krajema.

RAČUNALNIKI V »SAV-
SKEM« - Oelovna organizacija
»ELEKTROTEHNA« iz Ljublja-
ne v Savskem naselju že dlje
Časa »nekaj- gradi, oziroma
preureja. Krajanl se sprašuje-

• / ZBOR OBČANOV

jo, kaj bo to? Prej je biia tam
čistilnica in pralnica, zdaj pa
bodo dobili objekt z najsodob-
nejšimi računalniki, ki bodo
postavljeni po amerigki li-
cenci!

Bežlgnd
OSNUTEK SREDNJEROC-

NEGA PLANA -Na sedežu KS
je na oglasni deski razgrnjen
osnutek srednjeročnega plana
razvoja 1981/85. Osnutek, ki
ga je pripravila komisija za
programiranje in razvoj upo-
Steva naslednje elemente:

povečanje zelenih, rekrea-
cijskih površin v predelih, kjer
so sedaj Še provizoriji (Parmo-
va ul.); ureditev otroškega igri-
šča Apihova-Samova ulica »
primerno ograditvijo od pro-
metnic; ureditev igrišča za ko-
šarko; sprememba regulacij-
skega načrta, ki predvideva
nesmotrno in neekonomsko
ureditev z dolgimi podvozi v
podaljšku Bežigrajske in Par-
movo ulice; razširitev toplovo-
dnega in plinskega omrežja;
povečanje prostorov za potre-
be KS oziroma za glasbeno šo-
lo Franceta šturma.

Osnutek srednjeročnega
plana za obdobje 1961/85 je
razgrnjen in objavljen z name-
nom, da ga krajani preučijo in
dopolnijo s svojimi predlogi.
Svoja stališča in pripombe bo-
do krajani lahko posredovali
na zborih občanov.

Urške Zatler
ZBOR STANOVALCEV KS -

V krajevni skupnosti Urške
Zatlerjeve so pred kratkim
ustanovili zbor stanovalcev
krajevne skupnosti. Nihovaso-
seska, kjer živi že 6200 prebt-
valcev, ima 44 hišnih svetov.
Po en predstavnik hišnega
sveta pa je v zboru etanovalcev
krajevne skupnosti Urške Zat-
terjeve delegat, torej šteje ta
zbor 44 delegatov. Za predse-
dnika so na ustanovnem zboru
izvolili Karla Destovnika, za
njegovega namestnika pa
BoŠtjana Dodiča. Zbor stano-
valcev krajevne skupnosti bo
razpravljal predvsem o stano-
vanjsko-gospodarski proble-
matiki, ki je tudi na tem koncu
Bežigrada, čeprav so bloki no-
vi, res ni malo.
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